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projekt också ökat. Bland annat har kostnaden för bandy- och skridskohallen ökat med 120 

procent. 

 

När kostnaderna ökar så pass mycket i ett projekt måste man pröva andra sätt att genom-

föra projektet till en lägre kostnad. Anledningen till att kostnaderna ökat i det föreliggande 

ärendet är komplicerade markförhållanden. Vi beklagar avsaknaden av en utredning av 

möjligheterna att flytta på placeringen till andra platser i Hässelby villastad. 

 

 
§ 8 

Fördelning av föreningsstöd 2015                                          
Dnr 404/1188-2014 

 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag, med ändringen att RFSL Egalias bi-

dragsdel justeras till 350 tkr.  

2. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag, med ändringen att Schackförbun-

dets bidragsdel justeras till 300 tkr.  

3. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag, med ändringen att Evenemangsstö-

det minskar till 3 400 tkr. 

4. Föreningsstödet för 2015 fördelas i övrigt enligt förvaltningens förslag i 

tjänsteutlåtandet. 

5. Bidragsformen En snabb slant avskaffas. 

6. Förslag till reviderade riktlinjer godkänns. 

7. Förvaltningen ges i uppdrag att återkomma till nämnden med ett förslag till riktlinjer 

för evenemangsbidrag. 

 

Nämnden anför därutöver följande: 

RFSL bedriver idag en viktig ungdomsverksamhet genom Egalia. Staden har få frizoner där 

HBTQ-ungdomar kan mötas fördomsfritt och förutsättningslöst för att finna ett socialt sam-

manhang. Deras verksamhet är viktig, men stadens stöd har varit konstant de senaste åren. En 

justering av deras bidragsdel är därför både behövligt och på tiden.  

 

Stockholms Schackförbund bedriver idag en aktiv verksamhet både inom Stockholms schack-

salonger, men också genom schackverksamhet tillsammans med stadens skolor. För att deras 

verksamhet ska fortsätta utvecklas i positiv riktning behöver de få fortsatt stöd från staden för 

sin verksamhet, men lokalstödet måste samtidigt anpassat till hur föreningen bedriver sin 

verksamhet.  

 

 

Ärendet 
I ärendet föreslår förvaltningen hur bidragen till föreningslivet ska fördelas under 2015. Kom-

munfullmäktige har beslutat om en ökning av föreningsstödet på 15 miljoner kronor inom id-

rottsnämndens verksamhetsområde. Den totala summan för idrottsnämndens föreningsstöd är 

65,6 miljoner kronor. Dessa fördelas på bidrag till medlemsaktiviteter, ledarutbildningar, lä-

ger, hyror, aktiviteter under lov och ett bidrag för särskilda aktiviteter, det sistnämnda nytt för 
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2015. Fördelningen till de olika bidragsformerna beskrivs mer detaljerat under respektive rub-

rik. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

1. Föreningsstödet för 2015 fördelas enligt förvaltningens förslag i tjänsteutlåtandet. 

2. Bidragsformen En snabb slant avskaffas. 

3. Förslag till reviderade riktlinjer godkänns. 

4. Förvaltningen ges i uppdrag att återkomma till nämnden med ett förslag till riktlinjer 

för evenemangsbidrag. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren m.fl. (S), Anders Lindell (MP) och Leo Ahmed (V) yrkar bifall till ett ge-

mensamt förslag till beslut. 

 

Regina Kevius m.fl. (M), Daniel Fava (FP) och Mikael Valier (KD) yrkar bifall till förvalt-

ningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och idrottsnämnden beslutar enligt  

ordförande Emilia Bjuggrens m.fl. (S), Anders Lindells (MP) och Leo Ahmeds (V) förslag till 

beslut. 

 

Reservation 
Regina Kevius (M), Daniele Fava (FP) och Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 9 
Upprustningen av Kanalplan 
Anmälan av skrivelse från Daniel Fava (FP) 
 

 

BESLUT 
 

Idrottsnämnden lämnar skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

Skrivelsen 
Kanalplan, också kallad Hammarby IP, är i dagsläget hemmaplan för Hammarbys damfot-

bollslag som 2015 spelar i Damallsvenskan. Anläggningen uppfyller dock inte Svenska 

Fotbollförbundets krav för spel i Damallsvenskan och måste rustas för detta. 

 

Såväl Folkpartiet som den nya majoriteten har uttryckt ett tydligt önskemål om att Kanal-

plan måste rustas upp för spel i Damallsvenskan så snabbt som möjligt. Vi kan därför bara 

beklaga att det inte verkar gå att genomföra en upprustning i tid för säsongsstart 2015. Att 

förslaget till investeringsplan för idrottsnämnden innehåller ett anslag om 20 mnkr för upp-


